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Konstancin —Jeziorna

Pan Kazimierz Jańczuk

Burmistrz Gminy

Konstancin- Jeziorna

Za pośrednictwem Przewodniczącej Rady Miejskiej

Zapytanie Radnej Miasta I Gminy Konstancin- Jeziorna

Na podstawie art.24 Ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, proszę o udzielenie

informacji dot. Ośrodków zdrowia na ul. Wareckiej, w Sołectwie Opacz, w Sołectwie Stomczyn.

Czy są sprzątane tereny wokół Ośrodków Zdrowi ? tj. wywóz śmieci, pielęgnacja zieleni (przycinanie

krzewów i koszenie trawy).

Proszę podać terminy kiedy w 2019 roku były przeprowadzone prace porządkowe?

Jaki podmiot przeprowadzał te prace?

Zgodnie z terminem określonym w Ustawie o samorządzie gminnym wnoszę o udzielenie odpowiedzi

na piśmie nie później niż 14 dni od dnia otrzymania zapytania oraz o podanie odpowiedzi do

publicznej wiadomości poprzez niezwłoczną publikację w Biuletynie Informacji Publicznej.
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